

Individu tak lapor kes dera berdepan hukuman

Individu yang ambil sikap berpeluk tubuh daripada melaporkan kes penderaan kanak-kanak bakal berdepan hukuman.

Timbalan Menteri Pembangunan Wanita, Keluarga dan Masyarakat, Datuk Aishah Mohd Dun, berkata kerangka ini selaras pindaan Akta Kanak-Kanak 2001, yang diluluskan pada 2016.

Katanya, jika pihak lain pengamal perubatan, ahli ketuana dan pengasah, masing-masing mengikut Seksyen 27, 28 dan 29 Akta Kanak-Kanak Pindaan 2016, wajib melaporkan sebarang kes penderaan.

"Hukuman penjara dan denda boleh diambil terhadap mereka yang tidak melaporkan atau mempunyai sebab berlaku kes penderaan membabitkan kanak-kanak."

"Pihak lain yang secara tidak langsung terlibat kepada pindaan akta ini untuk melaporkan kes penderaan adalah anggota masyarakat mematuhi peruntukan Seksyen 29A Akta Kanak-Kanak Pindaan 2016.

Laporan tanggungjawab

"Malangnya tidak kewajiban berbuat demikian, masyarakat atau pihak selain ibu bapa, pengasah dan pengamal penubatan wajar menjalankan tanggungjawab untuk melaporkan kes penderaan," katanya.

Beliau berkata demikian menjawab soalan tambahan Datuk Abd Aziz Sheikh Fadzir (BN-Kulim Bandar Baharu, di Dewan Rakyat, semalam, mengenai tindakan yang merentasi pihak berkaitan, jika tidak melaporkan kes penderaan.

Azizah berkata, proses penyiasatan dan pengesahan hak pengasah kanak-kanak akan dilakukan jabatan Bekasul Masyarakat sesuai mendapat maklumat mengenai kes penderaan.

Menjawab soalan tambahan Datuk Taqiyuddin Hassan (PAS-Kota Bharu) berhubung pengasah kanak-kanak seawal usia tujuh tahun, selain ajaran Islam bagi mengadab risiko sambung mualamat, Azizah mengatakan, cadangan ini wajar dikaji dan dibincangkan secara lanjut.

Katanya, penderaan seksual membabitkan kes sambung mahram sebetul ini merupakan kanak-kanak diletakkan di blok berasingan dengan ibu bapa atau antara ahli-besidek hartanah jantina.



**Hukuman
penjara dan
denda boleh
diambil**

terhadap mereka yang tidak laporkan atau mempunyai sebab berlaku kes penderaan kanak-kanak"

Aishah Mohd Dun,
Timbalan Menteri Pembangunan Wanita,
Keluarga dan Masyarakat